
 
Zápis č. 2 /2025 

ze zasedání Zastupitelstva obce Mezná, konaného 
dne 20. 3. 2025 v 18.00 budově OÚ  

    
Čj: 177/2025/MEZ 
 
Přítomni: Soňa Kukačková, Iveta Majerová,  Ing. Václav Pražma, Ing. Radek Petržilka  
                 Mgr. Jana Drsová, Tomáš Bronec, Vladislav Petržilka 
Omluven: přítomni všichni zastupitelé.  
Hosté: viz příloha zápisu 
Přítomna je nadpoloviční většina zastupitelů obce, zastupitelstvo je usnášení schopné. 
 
Zápis provede: Ing. Václav Pražma 
 
Ověřovatel zápisu: Mgr. Jana Drsová, Tomáš Bronec 
 
Program zasedání: 
 
1. Zahájení a schválení programu zasedání 
2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
3. Usnesení z minulého zasedání 1/2025 
4. Audit z JČK 
5. Závěrečný účet obce za rok 2024 
6. Účetní závěrka za rok 2024 
7. Strategický rozvojový dokument obce 
8. Finanční dar Senior dům v Soběslavi 
9. Žádost o dotaci 
10. Různé 
11. Diskuze, závěr 
 
 
2/01/2025  
Starostka Soňa Kukačková přivítala zastupitele, hosty a zahájila zasedání, přečetla program 
zasedání.  
  
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo schválilo program zasedání. 
Hlasování: ano 7, ne 0, zdržel se 0 
 
2/02/2025 
Starostka Soňa Kukačková jmenovala zapisovatele Ing. Václava Pražmu, ověřovatele zápisu  
Mgr. Janu Drsovou a Tomáše Bronce  
 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo návrh na zapisovatele a ověřovatele zápisu schvaluje. 
Hlasování: ano 7, ne 0, zdržel se 0 
 
 
 
 
 
 



 
2/03/2025 
Ing. Václav Pražma přečetl usnesení z minulého zasedání 
 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo usnesení z minulého zastupitelstva schvaluje. 
Hlasování: ano 7, ne 0, zdržel se 0 
 
2/04/2025 
Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s auditem obce za rok 2024. 
Dílčí audit  proběhl 8. 11. 2024 a konečné přezkoumání hospodaření  za rok 2024 proběhlo 
dne 19. 2. 2025. 
Byla zjištěna účetní chyba: 
Náklady na Den dětí a Nohejbalový turnaj byly účtovány na syntetický účet 513 náklady na 
reprezentaci. Správně je účtovat na účet 543 dary a jiná bezúplatná předání. 
Plnění opatření k odstranění nedostatků  zjištěných v předchozích letech  - opatření byla 
splněna: napravena  
Zastupitelé zprávu berou na vědomí a souhlasí.  
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo souhlasí se  zprávou z auditu obce za rok 2024 
Hlasování: ano 7, ne 0, zdržel se 0 
 
2/05/2025 
Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele se závěrečným účtem obce za rok 2024, viz 
příloha k zápisu. 
Zastupitelé souhlasí se závěrečným účtem obce Mezná za rok 2024. 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo schvaluje závěrečný účet obce Mezná za rok 2024 bez připomínek a výhrad. 
Hlasování: ano 7, ne 0, zdržel se 0 
 
2/06//2025 
Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s účetní závěrkou obce Mezná k datu 31. 12. 
2024. Zastupitelům byly předloženy tyto dokumenty: 
 
-Výkaz FIN 2-12  k 31.12. 24 
-Rozvaha k 31. 12. 24 
-Výkaz zisku a ztrát k 31. 12. 24 
-Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2024 
-Inventarizační zpráva k 31. 12. 24 
-Závěrečný účet obce za rok 2024 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo obce Mezná schvalují účetní závěrku obce Mezná sestavenou ke dni 31. 12. 
2024. Účetní závěrku schválilo zastupitelstvo obce Mezná dne 20. 3. 2025 ve složení, viz 
protokol závěrky. Zastupitelstvo obce Mezná schválilo účetní závěrku obce za rok 2024 všemi 
přítomnými hlasy. 
  
Hlasování: 
ano 7, ne 0 zdržel se 0 
 
 
2/07/2025 
Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele se Strategickým rozvojovým dokumentem 
obce. 



Tento dokument  je 5 letá vize obce o investicích a projektech. 
Prioritou  je výstavba vodovodu, projekt na vodovod a vodovodní přípojky včetně územního 
rozhodnutí je  připraven.  
Náklady na výstavbu budou cca 28 mil Kč. Obec čeká na výzvu na dotaci, výše dotace může 
být až 70%. 
Ing. Radek Petržilka namítá, že nové zastupitelstvo mohlo pokračovat v projektu na vodovod 
a odpadní kanalizaci, včetně čističky odpadních vod. 
Starostka Soňa Kukačková upozorňuje, že  původní projekt byl chybně zpracovaný, konkrétně 
bez domovních  přípojek k jednotlivým nemovitostem a celkově by výstavba vodovodu a 
kanalizace  finančně obec zatížila a v projektu nešlo pokračovat. Starostka Soňa Kukačková 
se zmínila o tom, že těsně po komunálních volbách přišel na úřad bývalý zastupitel a 
informoval jí a  Ivetou Majerovou, že za takový projekt na vodovod a kanalizaci, který tady 
vytvořila p. Hřebeková by jí obec měla žalovat.  
Dále Ing. Radek Petržilka upozorňuje, a proto nebude souhlasit se Strategickým dokumentem, 
kde je návrh na revitalizaci rybníka, včetně zřízení tůní, kde prý stejně voda nebude. Starostka 
Soňa Kukačková odpovídá, že se ptala občanů jak to bylo s rybníkem v minulých letech a 
pamatují si, že se na něm běžně bruslilo, dodává, že dotace  by mohla být 100%.Ing. Radek 
Petržilka odpovídá, že se to i když je na to dotace dělat  přeci nemusí. 
Dalším bodem dokumentu je oprava malé budovy, která slouží jako  zázemí OÚ. V plánu je 
komplexní rekonstrukce-výměna střešní krytiny, okapů, oprava vnějších a vnitřních omítek, 
výměna oken, dveří, vrat, odizolování budovy, betony, podlahy. Rozpočet na tuto akci je cca 
1 200 000 Kč s DPH . Předpokládaná dotace od MMR se pohybuje kolem 30%. 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelé tento Strategický rozvojový dokument obce Mezná projednali a většinově 
schválili. 
Hlasování: ano 4, proti 2- Ing. Radek Petržilka, Vladislav Petržilka, zdržel se Tomáš Bronec.  
 
2/08/2025 
Starostka Soňa Kukačková přednesla návrh poskytnout finanční dar Senior dům v Soběslavi 
ve výši 5 000 Kč, zastupitelé s návrhem souhlasí. 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo souhlasí s finančním darem Senior domu v Soběslavi ve výši 5 000 Kč. 
Hlasování: 
ano 7, ne 0, zdržel se 0 
 
 
2/ 09/2025 
Starostka Soňa Kukačková předložila  zastupitelům žádost o dotaci na rekonstrukci a opravu 
malé budovy zázemí obecního úřadu. Zastupitelé souhlasí se žádostí o dotaci na opravu malé 
budovy zázemí obecního úřadu.  
. 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo souhlasí s podáním žádosti o dotaci v rámci projektu rekonstrukce a oprava 
malé budovy-zázemí obecního úřadu do programu podpora obnovy a rozvoje venkova MMR 
a souhlasí se spolufinancováním projektu.. 
Hlasování: 
ano 5, ne 0, zdržel se 2, Ing. Radek Petržilka a Vladislav Petržilka 
 
 
2/10/2025 
Různé 
Místostarostka Iveta Majerová upozorňuje zastupitele a hosty, že do kontejneru na trávu a 
zelený odpad občané vozí silné větve nad 3 cm. Ty patří do dřevěného vozu vedle. Kontejner 
je vyvážen do Přehořova na skládku zeleného odpadu, silné větve do něj nepatří, příště takto 



zaplněný kontejner nebude vyvezen. 
Ing. Radek Petržilka sděluje, že dostal kolem 10. března upomínku, že nezaplatil poplatek za 
odvoz odpadu. Tento postup se ho dotkl, protože termín splatnosti je 31. 3.  
Mgr. Jana Drsová připomíná 100 leté výročí založení dobrovolných hasičů v Mezné. 
Navrhuje oslovit hasiče z Přehořova na ukázku techniky. Dále navrhuje zhotovit pro hosty 
 upomínkové předměty, nejlépe pohlednice, tužky. 
Termín oslavy je plánován na sobotu o pouti. Paní Sochorová se zmínila o tom, že to bude 
časově náročné během soboty, kdy odpoledne je mše. Navrhuje jiný víkend. 
Tomáš Bronec navrhuje svolat hasičskou schůzi na den 4. 4. 2025 a projednat tuto záležitost. 
 

  
2/11/2025 
Diskuze: 
 
Mgr. Jana Drsová navrhuje uklidit návesní rybníček, na hladině jsou plastové obaly a 
plechovky. 
Věra Hájíčková se ptá starostky Soni Kukačkové, kdy začne výstavba vodovodu. Starostka 
odpovídá, práce na vodovodu začnou po vyřízení dotace na tuto stavbu. 
Jana Sochorová se ptá starostky, kdy bude zaveden optický kabel do obce. Starostka 
odpovídá, že nejprve bude zkušebně zaveden optický  kabel na sloupech a bude končit u 
bývalé hospody.  
Do země bude optický kabel po celé vsi  položen při výstavbě vodovodu. 
 
 
Vyhotovil: Ing. Pražma Václav 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Jana Drsová, Tomáš Bronec 
 
 
 
 
Starostka: Soňa Kukačková                                                                                   


